



Chino

SIIC, 用西班牙文和葡萄牙文出版关于医药保健方面的学术信息。

具备专业人事、政府机构、学术团体、政府企业以及国际或地区私营公司所需的经验和办事机构。

SIIC 的成员和合作者们都是世界知名人士，他们从已知信息中筛选最精华的信息作为他们学术研究和信息的重点。

SIIC, 特别邀请享有盛誉的学者出版其原作和小说手稿。

SIIC, 促进国家和地区的学术方面的研究，并且通过其媒体以及相关的学术机构将研究成果广为传播。

SIIC, 精心挑选、组织了一个由接受过医师培训的专业人员组成的编辑团队进行目标明确的创作。

SIIC, 建立于 1992 年，当时的名称是国际学术通讯网。目前，有 200 位专业人士加入到这个网络，他们的任务是收集不同地区，不同时间发出的信息。

为了及时获取最新的专科的报告，SIIC 与主要学术权威媒体保持着联系。

SIIC, 是数据处理系统开发应用于产品和最前沿科技信息传播方面的先驱。

SIIC, 生产的创新产品的信息 (Trabajos Distinguidos, Index Internacional, Temas Maestros, SIICDis, Sorpresas de Medicina, SIIC En Linea, Salud(i) Ciencia, Acontecimientos Terapéuticos, the news agency Sistema de noticias



Inglés

SIIC publishes in Spanish and Portuguese, scientific information on medicine and healthcare.

SIIC has the experience and organization needed for this accomplishment, acknowledged by professionals, government agencies, scientific institutions, government enterprises, and international and regional private companies.

The board members and collaborators that belong to SIIC, are experts of world-renown careers that review scientific research and information highlighting whatever is outstanding among the wide offering of available information.

SIIC publishes original and novel manuscripts written by prestigious researchers who have been specially invited.

SIIC promotes scientific research among the countries of the region, and contributes to its diffusion through its own media and related scientific institutions.

SIIC holds a selected editorial staff of physicians trained in objective writing techniques.

SIIC created in 1992, the International Net of Scientific Correspondents. Currently, more than 200 professionals form part of this Net. Their assignment is to gather information where and when it occurs.

SIIC is in contact with leading and authoritative scientific media in order to obtain timely specialized reports.

SIIC is pioneer in the development of data processing systems meant for the production and delivery of the latest scientific information.

SIIC generated innovative productions such as Trabajos Distinguidos, Index Internacional, Temas Maestros, SIICDis, Sorpresas de Medicina, SIIC En Linea, Salud(i) Ciencia, Acontecimientos



Japones

SIIC は、医学とヘルスケアにおける科学情報をスペイン語とポルトガル語で出版しています。

SIIC は、専門家、政府機関、科学協会、官営企業、国際的また地方の民間会社によって認められた、この完就に必要なとされる経識と組織を有しています。

SIIC委嘱の委員および協力者は、世界的に著名な経歴を有するエキスパートで、広く利用可能な科学情報と研究を査閲し、傑出しているものにハイライトを与えます。

SIIC は、特に招待された権威ある研究者によって書かれた独創的で斬新な論文を出版しています。

SIICは、国々における地域の科学研究を振興し、メディアおよび科学関連の機関を通して、科学研究の普及に貢献しております。

SIICは、正確な記述力を備えた医師を選び、編集委員としています。

SIICは、1992年に科学的な特派員の国際ネットを構築しました。今日、200人を越える専門家からこのネットはなっています。各専門家の使命は、新しい科学的な情報を世界中から集めることです。

SIICは、適時の専門的なレポートを得るために、主流で権威のある科学的なメディアと連絡をとっています。

SIICは、最新の科学情報の収集と配送のためのデータ処理システムの開発において先駆者であります。

SIIC は、斬新な事業として、Trabajos Distinguidos, Index Internacional, Temas Maestros, SIICDis, Sorpresas de Medicina, SIIC En Linea, Salud(i) Ciencia, Acontecimientos Terapéuticos, the news agency Sistema de noticias

Científicas, Círculo de Lectores,
Actualización) 可以通过如下网站查询 :
<www.siicsalud.com>
<www.saludpublica.com>
<www.siicginecologia.com>

SIIC 网络是机构长期发展和革新的切实显著成果。

Terapéuticos, the news agency
Sistema de noticias Científicas,
Círculo de Lectores, Actualización,
SIIC En Internet.
<www.siicsalud.com>
<www.saludpublica.com>
<www.siicginecologia.com>

SIIC En Internet is the tangible accomplishment of the permanent development and evolution of the organization.

Científicas, Círculo de Lectores,
Actualización, SIIC En Internetなどを公表しています。
<www.siicsalud.com>
<www.saludpublica.com>
<www.siicginecologia.com>

SIIC En Internetは、この組織の恒久的な進歩と発展の確実な成果となっております。

Bienvenidos a siicsalud
Acerca de SIIC Estructura de SIIC
[Círculo de Lectores SIIC](#) [Salud\(i\)Ciencia](#) [Trabajos Distinguidos](#)

[Sociedad Iberoamericana de Información Científica \(SIIC\)](#)

Av. Belgrano 430, (C1092AAR), Buenos Aires, Argentina

Correo electrónico (e-mail): atencionalector@siicsalud.com; Tels: +54 11 4342-4901; Fax:+54 11 4331-3305.

Correo SIIC: Casilla de Correo 2568, (C1000WAZ) Correo Central, Buenos Aires.

Copyright siicsalud© 1997-2003, Sociedad Iberoamericana de Información Científica (SIIC)